

臺北醫學大學培育優秀博士生獎學金聲明書

本人_____保證於臺北醫學大學就讀研究所期間為全時研究生(全時研究生定義為 109 年 05 月 28 日科部科字第 1090030735M 號函釋:在職進修學生係指博士生於受補助期間,應不從事專職全時之有給職工作)。申請「臺北醫學大學培育優秀博士生獎學金」,並同意遵守「臺北醫學大學培育優秀博士生獎學金獎勵辦法」之相關規定:

本人非大陸地區、香港、澳門學生及在職進修學生

本人同意如有下列情事,本校得取消其受獎資格並停止發放獎學金

一、依「臺北醫學大學學生獎懲辦法」受記過以上處分或核定休、退學者。

二、未符合定期評量規定者。

三、非全時研究生。

且已了解本辦法之獎學金發放係配合「科技部補助大學校院培育優秀博士生獎學金試辦方案」採逐年滾動方式檢討,若科技部調整方案內容,本校亦得為相應之調整;若科技部停辦前述試辦方案,則本校亦同時停止辦理本獎勵。

我瞭解獲獎後若於受獎期間(博一至博四)從事專職全時之有給職工作者即不符合本項獎學金獎勵資格,應**須主動告知本獎學金承辦單位(學生事務處課外活動指導組)並放棄獎勵資格**。

本聲明書未盡事宜,應依「臺北醫學大學培育優秀博士生獎學金獎勵辦法」及本校相關規定及政府相關法令辦理。

立聲明人:申請學生_____ (簽名)

中華民國

年

月

日

Taipei Medical University Guidelines for Ph.D. Student Scholarship

(Statement)

I , _____, guarantee that I will be a Full-Time graduate student during the graduate school of Taipei Medical University.(According to Ministry of Science and Technology:Should not be engaged in full-time, full-time paid work) And I agree to claim for "Taipei Medical University Ph.D. Student Scholarship " and to abide the rules and regulations of it.

- I am **NOT** a student who are from Mainland China, Hong Kong and Macao also not a student in the Continuing Studies Degree Program.
- I agree that Beneficiaries will be disqualified, and their awards cancelled, if any of the following situations arise:
 - A. In violation of University regulations, and therefore imposed with any minor demerit or above or Suspension of Schooling or expelled from the University.
 - B. Failure to obtain the specified standard score determined by the University
 - C. Not the full-time Ph.D. students

I also understood the scholarships offered are contingent upon an annual application cycle, in accordance with MOST Doctoral Education Scholarship Guidelines. Should the MOST make any adjustment regarding the award detail, including suspension or cancellation, TMU shall follow accordingly.

I understand that if beneficiaries become a full-time employee after rewarding and still in its award period (year 1 to year 4) is not eligible for this scholarship award, beneficiaries must take the initiative to inform the sponsor of this scholarship (the extracurricular activities guidance group of the Student Affairs Office) and give up Award qualifications.

Matters not covered in this statement should be handled in accordance with the " Taipei Medical University Ph.D. Student Scholarship " and relevant regulations of the school and relevant government laws and regulations.

Student's Name: _____(Signature)

Date: _____